

Set Dance Festival,,Sweets of May“ im Kingdom Kerry/Irland Traudel Walz Schwäbisch Sweethearts

25 square dancers from all over Germany and Robert Rinetti from Paris were a week on the road with Caller Uli Schingen in Country Kerry, where Ireland is most beautiful.

The prelude was an invitation to the opening of the traditional annual Set-Dance Festivals in Tralee. For the fleet demonstration with Uli it enthusiastic applause. Subsequently, the condition of the set-dancers to rapid reel - Live music is admired and admired.

During the day showed Tour Guide Kenny the most beautiful spots of his homeland and the driver drove along paths where no tourist bus get there. Very impressive was, for example, the feeder from the famous Ring of Kerry Skellig -the "Route" with the distinctive "Kerry Cliffs" in front of the pub was fed in the evening and danced.

The tour program was rounded off by offers to get to know the country and its people.

So there's a visit to the grayhound racing, at the National Folk Dance Theater and the big "Kingdom Farmers Market" Lovely Days with blue sky and sunshine were a special candy for a very special travel group - also square dancers!

25 Square Dancers aus ganz Deutschland und Robert Rinetti aus Paris waren mit Caller Uli Schingen eine Woche unterwegs im Country Kerry, wo Irland am schönsten ist.

Der Auftakt war eine Einladung zur Eröffnung des traditionellen jährlichen Set-Dance Festivals in Tralee. Für die flotte Vorführung mit Uli gab es begeisterten Beifall. Anschließend wurde die Kondition der Set-Dancers zu rasanter Reel - Live-musik bewundert und bestaunt.

Tagsüber zeigte Reiseleiter Kenny die schönsten Flecken seiner Heimat und der Fahrer Colem fuhr Wege, wo kein Touristenbus hinkommt. Sehr eindrucksvoll war z.B. der Abzweig vom berühmten Ring of Kerry die „Skellig -Route“ mit den markanten „Kerry Klippen“. Vor dem Pub-Besuch am Abend wurde gespeist und getanzt.

Abgerundet wurde das Tour-Programm durch Angebote um Land und Leute kennen zu lernen.

So gab's einen Besuch beim Windhundenrennen, beim National Folk Tanz Theater und beim großen "Kingdom Farmer Market" Lovely Days mit blauem Himmel und Sonnenschein waren ein besonderes Bonbons für eine ganz besondere Reise-gruppe - eben Square Dancers!